
Z VRZDENCA

Bo gasilskemu
domu sledila tudi
trgovina?

Z izgradnjo novega gasilskega doma na Vrzdencu,
ki so ga slovesno odprli ob letošnjem prazniku KS
Horjul, so si Vrzdenčani krepko oddahnili. Slrah. da
njihovo večletno udarniško delo spričo grozljive ra-
stoče inflacije ne bo rodilo želenih sadov in da bi se
utegnila gradnja zavleči še v naslednjih nekaj let, je
bil slednjič /a njimi, mimo pa je bilo dokončno tudi
skrb, kam z (do zdaj še pomanjkljivim) gasilskim
orodjem, ki je sicer doslej ždelo v slarem razpadajo-
čem gasilskem poslopju.

Toda če si že tukaj vrzdenški gasilci in drugi udar-
niki. ki so gradili dom lahko veselo scžejo v rokc. pa
se po drugi strani še vcdno hudičevo počasi prcmika
pri soscdnji novi gradnji - trgovini. Ta jc siccr žc
nekaj časa pod streho. vendar pa zdaj ni nikogar. ki
bi dokončal gradnjo in uporabil trgovino v njcnc
osnovne namene.

»Žal objekt ni pritegnil niti ene trgovske delovne
organizacijc« ncmočno razmišlja ob tcm problemu
Jože Praprotnik. predscdnik skupščinc KS Horjul.
»Toda z njimi bi lahko šc kako razbremenili trgovino
v Horjulu, ki jc komajda šc kos vse večjcmu pro-
mctu.

Trgovina tu na Vrzdencu bi lahko praktično pokri-
vala vse tukajšnje okoliške hribovske krajc: mimo
samega Vrzdenca tudi Žažar. Šentjošt. Butajnovo in
Smrečje, z njo pa bi se lahko sevcda okonstili tudi vsi
tisti. ki potujejo tu mimo. Toda kaže, da za zdaj iz
Icga še ne bo nič. Vsaj dokler se nc bo našcl invcsti-
lor. Res preklemano žalostno, čc pomislim. da smo
imeli tu na Vrzdcncu pred vojno kar tri Irgovine...«
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